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ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ОБРАЗОВАНИЕ, КУЛТУРА, НАУКА И 
КУЛТУРНО МНОГООБРАЗИЕ

ПРОТОКОЛ №68

от заседание на ПК по Образование, култура, наука и културно многообразие 
проведено на 22.02.2022г. от 10:00 часа

Днес, 22.02.2022г. се проведе заседание на Постоянната комисия по Образование, 
култура, наука и културно многообразие.

Заседанието беше открито от г-жа Малина Едрева - председател на ПК по ОКНКМ. 
При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 12 общински 
съветници, поради което заседанието може да бъде проведено. Г-н Симеон Колев 
отсъства от заседанието. Списъкът на присъстващите членове на комисията е приложен 
към протокола - Приложение № 1.

Г-жа Малина Едрева докладва проекта за дневен ред на. заседанието. Комисията 
подкрепи проекта за дневен ред с 12 гласа “за”.

Общо гласували: 
в т.ч.:

12

За 12

Против -

Въздържали се -

По т. 1 от дневния ред:
Доклад с вх. №СОА22-ВК66-1664/17.02.2022г. относно Календар на културните 

събития на Столична община за 2022 г. с вносител г-н Мирослав Боршош - зам.-кмет на 
Столична община.

Г-н М. Боршош информира ПК, че предложението включва 10 нови събития.
Г-жа Б. Генова информира ПК, че няма преминаване от значими в стратегически 

събития. В раздел „Значими събития“ са включени седем нови събития: „Мелба“ 
международен фестивал за дизайн, Международен поетичен фестивал „Софийски 
метафори“, Пиано екстраваганца, София камералия, Музикални вторници, Културама - 
платформа и фестивал, Музейко в града - интерактивно арт и научно шоу.

Г-н Д. Антов сподели пред ПК за трайното си усещане, че ККСО представлява 
„елитарен клуб“, който си прави културни мероприятия. Според г-н Д. Антов събитията 
от ККСО касаят много малка група от граждани. Не вижда масови прояви, които са 
насочени към широката общественост.
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Г-жа М. Едрева поясни, че ККСО има своя рамка и съдържание както и 
конкретна процедура по селекция. Събитията трябва да отговарят на конкретни 
критерии, за да кандидатстват за включване.

Г-жа Б. Генова сподели, че в ККСО са включени чествания и годишнини както и 
специален раздел посветен на българите в западните покрайнини.

Г-н В. Калановски поиска повече яснота за оценителите на постъпилите 
предложения.

Г-н М. Боршош отговори, че оценители са експерти и професионалисти от 
различни сфери на културния живот както и експерти от Дирекция „Култура“, търсили 
сме заедно с нашите експерти да работят авторитетни имена от всяка една от сферите и 
различните изкуства.

Г-н В. Калановски информира ПК, че непрекъснато получава негативни отзиви 
по отношение на анонимността на оценителите. Според него след като общинските 
съветници застават зад конкретно решение е нормално да знаят чие мнение подкрепят.

Г-жа М. Едрева заяви, че комисиите за оценка по СПК "тават явни след като 
предложат своите решения. В следващо заседание на Творческия съвет ще се вземе 
решение за двете програми.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада е предложения проект за решение.

Против: Д. Антов; Въздържал се: В. Калановски. Г-жа М. Едрева не участва в 
гласуването.

Общо гласували: 
в т.ч.: 11

За 9

Против 1

Въздържали се 1

По т. 2 от дневния ред:
Доклад с вх.№СОА21-ВК66-11339/30.11.2021г. с допълнение нов проект за решение с 
вх. №СОА21-ВК66-11339/4//16.02.2022 г. относно приемане на Наредба за прием на 
ученици в първи клас в общинските училища на територията на Столична община, с 
която се отменя СИСТЕМА за централизирано електронно класиране за прием на 
ученици в първи клас в общинските училища на територията на Столична община, 
приета с Решение № 133 по Протокол № 30 от 18.03.2021 г.; стартира в период на опитна 
експлоатация, считано от 1.04.2021 г. до 1.09.2021 г., след което се преминава към реална 
експлоатация с вносител г-н Мирослав Боршош - зам.-кмет на Столична община.

Г-н М. Боршош информира ПК, че новият проект за решение се налага поради нужда 
от съгласуване с друга наредба.
Г-н Д. Антов счита, че общинските съветници е трябвало да бъдат включени в работната 
група работила по измененията на наредбата.
М. Едрева покани г-н Д. Антов да отправи конкретни предложения.
Д. Стаматов поясни, че работната група синтезирала предложението за промени в 
наредбата се е събирала повече от десет пъти като в състава си е включвала родители от 
различни асоциации. Прагматично са подредени всички забелязани проблеми в 
миналогодошината система за класиране.
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Г-н М. Паргов подчерта, че при предстояща прием особено внимание трябва да се обърне 
на подобрена обратна връзка.
Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 12

За 12

Против Няма

Въздържали се Няма

По т. 3 от дневния ред:
Доклад с вх. №СОА22-ВК66-1603/16.02.2022г. относно утвърждаване на одобрените за 
финансиране сгради през 2022г. по Програма „Културно наследство с вносител арх. 
Здравко Здравков, главен архитект на Столична община.

Арх. Николай Каменов информира ПК, че програмата работи от началото на 2019г. 
като финансира инвестиционни проекти и предварителни проучвания. В настоящата 
сесия на програмата са кандидатствали 21 сгради Чрез доклада се предлага да бъдат 
финансирани първите 7 сгради от класираните и се посочват две резерви. Всички 
предложени за финансирани сгради са частна собственост с изключение на една - 
Кубинското кафене на ул. Иван Вазов №6.
Г-н Д. Антов се поинтересува за етапа на реализация на ремонтните работи по къщата 
на Райна княгиня.
М. Едрева отправи молба към г-н М. Боршош да се организира среща с г-н Кръстев и 
ПК, за да се види етапа на развитие на ремонтните дейности.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 12

За 10

Против Няма

Въздържали се 2
Въздържали се: К. Паргов, А. Кръстева

По т. 4 от дневния ред:
Доклад с вх. №СОА22-ВК08-Ю68/21.01.2022г. относно предоставяне на безвъзмездно 
управление на част от спорта зала - публична общинска собственост на 159 ОУ "Васил 
Левски" - кв. Челопечене с вносител е вносител г-жа Лидия Донкова, кмет на район 
„Кремиковци“.

Лидия Донкова информира ПК, че докладът цели предоставяне за ползване на голяма 
част от спортна зала на директора на 159 ОУ „Васил Левски“. По-голямата част от залата 
се ползва и до сега от самото училище като разполага с един голям салон, лекарско 
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помещение, зала за аеробика, тенис на маса и айкидо. Цялата площ е 1561 кв. м. като не 
се предоставя изцяло на училището.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 12

За 12

Против Няма

Въздържали се Няма

По т.5 от дневния ред:
Доклад с вх. №СОА21-ВК08-18644/17.12.2021г. относно откриване на процедура за 
провеждане на публично оповестен конкурс за отдаване под наем на имот - публична 
общинска собственост, с адрес: гр. София, район "Илинден", ул. "Билянини извори", по 
преписка рег. № СОА21-ВК08-18644/2021 г с вносител г-н Иван Божилов, кмет на район 
„Илинден“.

Г-н М. Паргов отправи предложение срока за отдаване под наем да бъде намален на 5 
/пет/ години.
Г-жа М. Тодорова уточни, че не възразява към отправеното предложение, но сградата 
се нуждае от капиталов ремонт. Наемателят не би вложил толкова средства при наемен 
срок от 5 пет години.
Г-жа М. Едрева отправи предложение да се направи компромис поради образователния 
характер и цел.
Г-жа М. Едрева подложи на гласуване предложението за срок за отдаване под наем от 
десет години. 9 общински съветници подкрепиха предложението, двама гласуваха 
против (М. Паргов и В. Калановски) и един се въздържа - И. Виделов.
М. Едрева - първо да гласуваме срок : после представени становища

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада като се присъединява към измененията на проекта за 
решение обективирани в становище с вх. №СОА21-ВК08-18644/3//10.02.2022г. от г-н 
Дончо Барбалов.

По т.6 от дневния ред:

Общо гласували:
в т.ч.:

12

За 12

Против -

Въздържали се -
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Доклад с вх. №СОА22-ВК08-1295/26.01.2022г. относно поправка на явна техническа 
грешка в Решение №803/25.11.2021г. на СОС (корекция на идентификатора на улица в с. 
Кокаляне именувана с името „Теменуга“) с вносител г-н Николай Гюров, кмет на район 
„Панчарево“.
Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Заседанието на комисията бе закрито с изчерпване на дневния ред. ? /

Изготвил
ю Христев

Председател на ПК по образование, 

култура, наука и културно многообразие:

Зам.-председател на ПК по образование, 

култура, наука и културно многообразие:

Зам.-председател на ПК по образование, 

култура, наука и културно многообразие:

Борис, шв Борис, гавов
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